
 
 

Dotazy a připomínky vznesené na jednání 
Zastupitelstva města Kutná Hora dne 18. 1. 2022 

 
 

Číslo Předkládá Obsah připomínky 
Písemné 
doručení 

Vyřizuje 
Termín  
splnění 

Poznámka 

1-1/22 Ing.. Záleský Ke křižovatce Na Skalce ústně Ing. Viktora   
Odpovězeno na 

ZM 

1-2/22 Ing. Havlíček K chodníku na Poličany, parkovišti Na Valech a činnosti smart managera Ústně Ing. Viktora  písemně 

1-3/22 M. Suchánek Ke stavu rampy pro vozíčkáře u Tylova divadla ústně Mgr. Doušová na místě 
Odpovězeno na 

ZM 

1-4/23 M. Suchánek Ke zvýšení ceny dodávaného tepla a činnosti společnosti KH TEBIS Písemně Mgr. Šnajdr 28. 1. 2022 písemně 

 

 



 Ing. František Záleský 
Vážené vedení města, v Kutnohorských listech z ledna 2022 se objevil článek o jednání a řešení 

křižovatky Na Skalce. Překvapilo mě, že se o celé záležitosti jedná jako o nějaké novince. Pamatuji 

si velmi dobře, že tento problém byl řešen již v polovině osmdesátých let minulého století v 

souvislosti s tehdy budovanou mimoúrovňovou křižovatkou Malín. Již tehdy zde intenzita dopravy 

dosahovala hodnot, odpovídajících čtyřproudové komunikaci. Současná situace je výrazně horší.  

Neoficiálně jsem tehdy měl možnost nahlédnout do studie, která počítala s čtyřproudovou 

komunikací od mimoúrovňové křižovatky Malín po mimoúrovňovou křižovatku Šťáralka, v 

návaznosti na tehdy plánovaný obchvat Kolína. Křižovatka Na Skalce zde měla významné místo. 

Pokud si vzpomínám, měla být proti současné posunuta asi o 300 m ve směru na Kolín, aby se 

zamezilo kolizím s inženýrskými sítěmi a měly na ni být navázány i komunikace ve směru na Starý 

Kolín a Libenice.  

Jediné, co se v návaznosti na tuto studii realizovalo, je neobvyklé upořádání křižovatky Malín, na 

kterém je ale vidět, že bylo původně pro čtyřproudovou komunikaci navrženo.  

Tato studie určitě někde v archivech leží a pro připravované práce by ji stačilo jen oprášit a upravit 

podle stávajících norem.  

Nemohu bohužel poskytnout podrobnější informace, neboť jsem opravdu jen letmo nahlédl. Většina 

z nás pamatuje tu dobu, kdy bylo tajné skoro všechno.  

Domnívám se, že by se vedení města mohlo při jednání o realizaci křižovatky Skalka o tuto studii 

opřít - tedy pokud by se ji podařilo nalézt. Na tento příspěvek nechci od města žádnou odpověď, chci 

jen pomoci k vyřešení situace, jejíž řešení se odkládá neuvěřitelných téměř čtyřicet let. 

Ing. Záleský svůj příspěvek předal také v písemné formě.  

 

Odpověděl Ing. Viktora s tím, že se realizace znovu odkládá vzhledem k tomu, že Krajský úřad 

Středočeského kraje i Policie ČR odmítly vybudování kruhového objezdu, je vypracována studie a 

byly obnoveny přípravné práce na mimoúrovňové křižovatce. Během tohoto roku proběhne příprava 

projektové dokumentace a v dalších letech by měla proběhnout bez dalšího oddalování vlastní stavba. 

Jde o návrat k původnímu návrhu - dle slibu generálního ředitelství ŘSD. Toto řešení by bylo 

výhodnější než kruhový objezd i z pohledu majetkového, respektive případně nutného výkupu 

okolních pozemků.  

 

Dále vystoupil pan Milan Krčík, který připomněl, že studii zná, byla zpracována dobře, ale po roce 

1989 podle jeho názoru zmizela v archivu, stačilo by ji upravit a bylo by možné ji realizovat. Popsal 

trasu, kterou měla komunikace podle zmiňované dokumentace vést. Připomněl dopravní problémy 

na křižovatce Na Skalce.  
 

 

 Ing. Havlíček 

Vystoupil k projektové dokumentaci na chodník z Táborské ulice na Poličany do ulice V Hutích. 

Chodí sem velké množství lidí. Jde o akci za 750 000, požádal, zda by se nenašly peníze už tento 

rok, případně z přebytku hospodaření v roce 2021. Realizace akce by přispěla ke zvýšení 

bezpečnosti.  

Dále se ptal na přípravu rekonstrukce parkoviště Na Valech, které je ve špatném stavu.  

Dále se ptal na na aktivity smart city managera a žádal zprávu o jeho činnosti.  

Ing. Viktora přislíbil odpověď.  

 

 M. Suchánek  

Obrátila se na něj občanka, pohybující se na vozíčku se žádostí o úpravu prostoru kolem nájezdové 

rampy u divadla. M. Suchánek sdělil, že tato žena uvedla, že oslovila již místostarostku S. Doušovou, 

ale nedostala odpověď. Uvedl, že v těchto místech část, která není ve finálním stavu, vozíčkáři se 

nemohou dostat do divadla. Požádal o odpověď, nabídl k nahlédnutí dopis od zmiňované občanky. 

 

Odpověď na místě: Mgr. Doušová uvedla, že občance odpověděla okamžitě, situace byla urgována 



prostřednictvím technického dozoru. Firma dá tento prostor do pořádku, jakmile to bude možné v 

návaznosti na další dokončovací práce. TS tento prostor zlepší. 

 

Druhý dotaz, směřovaný k Mgr. Šnajdrovi, předal písemně. Šlo o navýšení ceny tepla rozhodnutím 

valné hromady KH Tebis, kde je členem jako radní. Zeptal se, jaké konkrétní aktivity vyvinula v 

posledních letech společnost KH Tebis pro připojení organizací, které vyjmenoval, a jsou uvedeny 

v listinné podobě. Ptal se také, kdy jim bude zahájena dodávka tepla. Dále jej zajímalo, jaké konkrétní 

snahy o využití dotačních programů uvedená společnost vyvinula v letech 2020-21.  

 

 
 

                                                                                                                                     
Písemné odpovědi 
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